
 

 

Ηράκλειο, 14-9- 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: Στη χωματερή 100 τόνοι σταφύλια  

Το Σάββατο οδηγήθηκαν στη χωματερή εκατό τόνοι σταφύλια που είχαν τρυγήσει οι 

παραγωγοί, αφού δεν υπήρχε χώρος για αποθήκευση. 

 Οι δεξαμενές της Ένωσης Ηρακλείου γέμισαν  ενώ έχει σταματήσει η παραλαβή των 

σταφυλιών.  

Να σημειωθεί ότι οι αμπελώνες παραμένουν ατρύγητοι, αφού οι παραγωγοί δεν είχαν 

κανένα κίνητρο για σταφιδοποίηση και χάνουν τον κόπο μιας ολόκληρης χρονιάς, 

καθώς  δεν μπορούν να διαθέσουν το προϊόν τους. 

Επιπλέον 3.000 τόνοι κρασί είναι ακόμα στις αποθήκες της ένωσης από πέρυσι.  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Γιατί το Υπουργείο δεν πήρε στα σοβαρά τις εκκλήσεις για απόσταξη κρίσης για να 

μετριαστεί το μέγεθος της φετινής καταστροφής; 

Πως θα στηριχθούν  έμπρακτα οι παραγωγοί;  

Ποιο είναι το σχέδιο της κυβέρνησης για να αντιμετωπιστεί αυτή η επείγουσα 

κατάσταση;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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